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1. Leseni montažni objekt na Ranci izgleda precej klavrno v primerjavi z utico, ki jo ima na Ranci 
Komunala in je predmet kritik in vprašanj občanov glede tega. Zato me zanima, 
ali je občina predhodno preverila, ali ima tak objekt, ki je postavljen na prostem, dovolj dolgo življensko 
dobo in kakšna zagotovila je dal izvajalec glede na to, da se ve, da je objekt na prostem in podvržen 
elementom narave ter namenjen turizmu. Večina montažnih objektov nabavljenih v zadnjem času, je 
izdelanih na podobni način, zato me zanima, ali se za vse preveri predvidena življenska doba in 
potrebno vzdrževanje.  

2. Več občanov mi je podalo pobudo, da bi bile na Ranci javne sanitarije vso leto. Predlagam, da za 
letos občina nabavi kak Dixi, izdelavo sanitarij pa v plan za leto 2024. 

3. Četrtna skupnost Jezero je v prejšnjem mandatu podala več pobud, da se na cesto v Brstju namestijo 
ležeči policaji, ter da se uredi nabrežina, ki plazi. Vsled zadnjih poplav in plazov je samo vprašanje časa, 
kdaj bo cesto odneslo, zato predlagam, da se občina prioritetno loti rešitve problema ceste v Brstju. 
Občani živeči v Brstju so mnenja, da občasne radar kontrole ne zadostujejo za umiritev prometa na 
tem območju, zato želijo, da se namestijo ležeči policaji.  

4. Pozdravljam, da se je lastnik odlagališča gradbenega materiala pri Puhovem mostu končno odločil, 
da bo dvorišče ogradil in delno zastrl pogled na neurejene kupe zemlje in ostalega materiala. Ostaja pa 
vprašanje, čigave so stvari in materiali neposredno pod Puhovim mostom in v čigavi lasti je sploh ta 
zemlja. Predlagam, da se oboje ugotovi in pozove lastnika, da te stvari umakne od tam, področje pa 
uredi.  

 

5. Čistilna akcija je letos potekala prepozno, saj je bila trava že zelo visoka, zato čiščenje določenih 
jarkov ni bilo mogoče. Vsled navedenega predlagam, da se naslednje leto poda prvi termin konec 



marca, nadomestni pa v prvi polovici aprila. Nadalje se je v sami akciji ugotovilo, da so poseben 
problem cigaretni ogorki, ki jih je povsod polno in jih je težko pobirati. Predlagam, da občina pripravi 
akcijo ozaveščanja ljudi, da jih pozove, da ogorkov na tla, ter po potrebi uvede tudi kakšne druge 
ukrepe. Ponekod v tujini so zagrožene visoke kazni za metanje ogorkov na tla, tudi zaradi požarne 
nevarnosti. 

6. Ormoška - protihrupne ograje. Predlagana protihrupna ograja O4_PHO_1 , O4_PHO_2, O4_PHO_3) 
vzdolž Ormoške ceste, bi ta del naselje razdelila v dva dela. Na zaščiten del naselja za steno in 
nezaščiten del naselja tik ob cesti. Prebivalcem v zaščitenem delu se bo nekoliko zmanjšal hrup in 
emisije (hiše so že zdaj bolj oddaljene od cestišča). Prebivalcem v nezaščiten delu se bo zaradi stene 
povečal hrup (odboj zvoka) in povečale se bodo tudi emisije zraka (zaradi znatno zmanjšane 
pretočnosti zraka ob cestišču). Predlagana ograja bo povzročila še večje zdravstvene obremenitve za 
prebivalce vzdolž tega dela Ormoške ceste. Prebivalci zato predlagamo načelo: pomagajmo vsem 
kolikor je možno, ne pa: nekomu malo na račun drugih. V praksi se protihrupna ograja postavlja tam, 
kjer se želi zmanjšati hrup prometa in emisije plinov pred stanovanjskimi objekti, da se zaščiti 
prebivalce, kot so predlagali za ograjo O4_PHO_4. Tako kot so protihrupne ograje predvidene sedaj, 
bo povzročilo preprečite prepire, nezadovoljstvo in predvsem razlike med krajani. Vsled navedenega 
dajem pobudo, da se občina vsede tako s krajani kot z DRSI in se najdejo celostne rešitve.  
 


